
Referat bestyrelsesmøde 14. juni 2023 

Tilstede: Steen Houman, Sille Højbo, Rasmus Haslund, Stine Dahl, Troels Jensen 

Afbud: Heidi Printzen, Lene Jakobsen, Claus Gormsen 

1) Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 

2) Valg af ordstyrer (Stine) og referent (Steen) 

Godkendt 

3) Økonomi 

VM giver et overskud, regnskabet er dog ikke helt på plads, når det er plads meldes det ud. 

Bestyrelsen vil give en del af overskud til kvindelandsholdet der skal til VM. Størrelse bliver 

besluttet når det endelige regnskab kendes 

Landsstævnet giver overskud som forventet, men er heller ikke  færdig afregnet. 

Der er 6 klubber der har budt ind på trailere, vi afventer efter sommerferien når de har fået deres 

ansøgninger klar.  

Bilag er seneste økonomirapport 

4) Nyt fra Sekretariatet 

Maria Kennedy er startet og er en stor hjælp. Maria Gylling har afspadsering efter U19 VM og 

Landsstævne.  

Patrick Bols der er dommerpåsætter i vest går på barsel i november, og Claus Gormsen har øst og 

Claus Gormsen overtager vest efter november. 

Vi køber adgang til foreløbig et år på https://www.board-office.dk/dif-board-office 

Som er et bestyrelsesværktøj. 

Status på XPS er at det udrulles nu med alle regionstrænere og landstrænere. Det bliver udbudt til 

klubberne. Peter Hug er ansvarlig for dette. 

5) Bestyrelsesbeslutninger siden sidst: 

Ansættelse af Jens Hagbarth i rollen som unge og børnekonsulent, han tiltræder efter 

sommerferien 

6) Bestyrelse og udvalg 

Rasmus bliver bindeled mellem udvalg og bestyrelse, og Sille bliver formand for udviklings- og 

breddeudvalg. Der skal ses på emner til udvalgene 

Der er 4 dommerkurser på vej i øst og vest.  

Turneringen er ved at tage form, i forhold til trænerlicenser er det ikke på plads og gælder derfor 

ikke den kommende sæson.  

7) Workshop ungdom august 

Tovholdere er Steen og Troels i samarbejde med Allan Guldberg. Invitation er klar inden for et par 

dage og vil blive udsendt til klubberne 

8) Bevæg dig for livet 

Bestyrelsen besluttede at fortsætte samarbejdet med DGI efter den udløber, og tage en drøftelse 

med DGI i forhold til konceptet Hverdagsfloorball 

9) Streaming 

Floorball Danmark vil fortsætte med streaming og følge DIFs anbefalinger om dette. Men at 

bestyrelsen vil evaluere om et år. Der er brug for erfaring på området. 

https://www.board-office.dk/dif-board-office


10) Fit for future: 

Troels og Steen får mandate til at give et udkast der skal præsenteres for resten af bestyrelsen og 

udvalg 

11) Forretningsorden 

Denne blev gennemgået og tilrettet og vil blive uploadet på hjemmesiden.  

12) Arbejdsgruppe omkring kvinde VM 

Arbejdet skrider frem, og der er fundet sponsorer for 80.000kr. Bestyrelsen har ligeså besluttet at 

en del af U19 VM overskud går til kvinderne. 

Fra bestyrelsen deltager kun formanden ved kvinde VM i Singapore, hvor de fleste udgifter er 

dækket af IFF til dette. 

Der er en deadline 20. september, i forhold til status på holdets deltagelse. 

13) Landsstævne: 

Der har været masser af ros fra de deltagense klubber, og fra Floorball Danmarks side stor ros til 

medarrangørerne Herning, Snejbjerg og Sunds. Stafetten er givet videre til Frederikshavn Bulldogs. 

Der var fremgang i antal hold, men stadig en 60 hold fra de 190 hold der har deltaget tidligere. 

14) Nyhedsbrev 

Det opstartes med Steen som tovholder på tekst som vil være blanding af seneste nyheder og nyt 

fra udvalg og bestyrelse 

15) Eventuelt: 

16) Lukket dagsorden 


